



## Protokoll styrelsemöte S02

<b>Närvaro:</b>	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Henrik Andersson	Överphös
	Johanna Lynn	Industrimästaremästare
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Mårten Bengtsson	Programmästare
	Simon Kämpe	Sexmästare
	Jonas Hansson	Cafémästare
	Olov Petrén	Revisor
	Niklas Trappe	Kårkontakt
	Olov Petrén	Revisor, Fr.o.m. §10

- §1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat kl. 12:08
- §2 Tid och Sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Adjungeringar Niklas Trappe adjungerades.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §7.5 Uthyrning av inventarier och §11.5 Val av funktionärer.
- §5 Föregående mötes protokoll Protokoll för Styrelsemöte S29 och S31 2007, samt S01 2008 godkändes med redaktionella ändringar.
- §6 Beslutsuppföljning Punkten bordlades.
- §7 Meddelanden  
Niklas meddelade att det är kårfullmäktige den 30/1 samt berättade om styrelseutbildningen, och att den lämpligen bör benämnas kollegieutbildning.  
  
Jonas meddelade att han börjat arbeta med bordershopen, och att utformning av regler och administrationsformer påbörjats.  
  
Jonatan meddelade att D' du är under utveckling, och att vi kan se fram emot en del layoutmässiga nyheter under våren.  
  
Mårten meddelade att han vill ha in mer material till D' härDu  
  
Gustaf meddelade att iDét har varit utlånat till pub liten i helgen, och att diverse inventarier lånats ut till några sektionsmedlemmar.  
  
Johanna meddelade att Tekikfokus nu fyllt alla 16 företagsplatser, och att ytterligare minst 10 företag inte fått plats. Det kommer behövas många funktionärer som kan anmäla sig på [www.teknikfokus.se](http://www.teknikfokus.se)
- §7.5 Uthyrning av inventarier Styrelsen **beslöt** att Källarmästaren och Sexmästaren ska ta fram



- ett dokument för regler och riktlinjer kring utlåning av iDéts inventarier, samt konsulterar lokalkollegiet för feedback. Rapport skall avges på styrelsemöte S04.
- §8 Styrelsepresentation, E-huset Styrelsen ska presentera sig för D3 och C2 i eftermiddag kl. 14, för Nora och PH kl. 15:25 på onsdag och för husstyrelsen på deras möte, fredag lv 3 kl 8:30.
- §9 Tryckeri Styrelsen uppmanades att meddela sin tröjstorlek för tryckning av styrelsetröjorna.
- §10 Styrelseshiptet Erik meddelade att en 9-sitsig minibuss är bokad och ska hämtas av Märten.
- §11 Shäraton Punkten bordlades.
- §11.5 Val av funktionärer Styrelsen **beslöt** att välja Tobias Johannesson, Johanna Lynn, Jessika Nilsson, Sigurdur Birgisson och Joakim Svensson till posten **stabsmedlem**.
- §12 Övrigt Styrelsen diskuterade det kontraktsförslag som inkommit från ProMobil angående en reklamfinansierad bil.
- Gustaf meddelade att projektet att uppdatera sektionens stadgar och reglemente skall dras igång och uppmanade de som var intresserade att kontakta honom.
- Erik meddelade att middagen med E-styrelsen är så gott som bokad och efterlyste idéer på meny och andra bus att hitta på.
- Styrelsen diskuterade problemet med överflödiga affischering angående jobberbjudanden på sektionens anslagstavlor. Konsensus var att hänvisa till allmänna anslagstavlor.
- §13 OFMA Ordförande Erik Iveroth förklarade mötet avslutat kl. 13:03
- Vid protokollet Justeras
- Jonatan Jonsson Erik Iveroth  
Sekreterare Ordförande